
     R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr.28772 din 13.12.2023 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 07 decembrie 2023, în şedinţa extraordinară a 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 07 decembrie 2023 se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1430. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.281 din 06.12.2023 a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă extraordinară la data de 07 decembrie 2023, orele 1430. Consilierii 
judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, transmisă prin e-mail și 
telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este 

condusă de doamna vicepreședinte Camelia Tabără, iar prezența este făcută 
prin apel nominal.  

La ședință sunt prezenţi 29 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-
Ciprian - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna 
Calo Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-Maria, 
domnul Coman Samuel-Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul 
Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, 
domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș 
Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul Lupșan Nicolae-
Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, 
domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop 
George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-
Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Scuturici Gheorghe, doamna 
Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria. 

Lipsesc de la ședință domnul Președinte Emil Radu Moldovan și domnul 
consilier județean Sbîrciu Călin.  

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 

al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Borgovan Paul-
Ioan - șef serviciu, doamna Ceuca Gabriela-Adriana - șef birou, doamna 
Nicoară Maria - consilier superior și domnul Dragotă Ciprian-Nicușor - 
consilier principal.  
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În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 2 proiecte de hotărâri care au 
îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. 

* 
 (Ora 1430) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumesc mult că ați răspuns invitației 

noastre, vă mulțumim pentru prezență și participare la ședința de astăzi. Îmi 
cer încă odată scuze pentru nefirescul acestei săptămăni, în care în 3 zile să 
avem 2 ședințe ale consiliului județean convocate de îndată. Așa cum am 
explicat și în comisii, termenele și scadențele finalului de exercițiu financiar ne 
obligă la o asemenea abordare și chiar nu vrem să pierdem niciunul din banii 
europeni pe care putem să-i accesăm. Mulțumesc încă o dată. O să încep cu 
prezența. 

(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
... 
A anunțat faptul că va vota verbal doamna consilier județean Sigmirean 

Doina-Maria. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni suntem prezenți 

29, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a 
ședinței extraordinare a consiliului județean. Mulțumesc.  

Proiectului ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre nr. VIII/28108 din 06.12.2023 privind a 

opta rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2023. 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

2. Proiect de hotărâre nr. VIII/28058 din 06.12.2023 pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.175/2023 privind acordarea de către Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud a stimulentelor financiare elevilor și cadrelor 
didactice din instituțiile de învățământ preuniversitar din judeţul 
Bistriţa-Năsăud pentru performanțele școlare obținute la etapa 
județeană și participarea la etapa națională a Olimpiadelor 
Naționale Școlare și a Olimpiadei Naționale a Sportului Școlar în 
anul 2023 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Pentru ordinea de zi dacă nu sunt obiecții? Dacă nu sunt vă rog să 

votați.  
Cu 27  de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Sigmirean Doina-

Maria, domnul Coman Samuel-Leon și doamna Ulecan Maria.)  
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/28108 din 06.12.2023 privind a 

opta rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2023. 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz nefavorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz nefavorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? 
 

Doamna Calo Viorica – consilier județean 
La comisiile reunite, într-adevăr mi-am spus punctul de vedere, deci nu 

vreau să repet încă o dată, că toată lumea a fost prezentă și știți de ce m-am 
abținut. Am mai recitit, am mai povestit, am primit răspunsuri de la domnul 
Ceclan, cu toate că sincer și acuma spun că nu sunt încântată de tot ce se 
întâmplă, dar vizavi de câteva ore în urmă, nu vreau să se interpreteze că 
votul meu sau votul nostru nu ar merge ca primarii să-și primească banii pe 
care îi așteaptă de atâta amar de vreme și e sfârșitul de an. Deci, eu am să 
votez astăzi „pentru” rectificarea bugetului, cu specificația că nu o votez din 
tot sufletul pentru că am și acuma și voi avea tot timpul și-am să urmăresc 
tot timpul tot ce se întâmplă cu banii care sunt alocați în plus față de tot ce s-
a spus: În schimb domnul Ceclan mi-a dat o veste destul de bună astăzi, că 
am fost contactată telefonic și de dânsul și de doamna Parasca, la fondurile 
care au fost aprobate anul trecut sau anul ăsta pentru drumurile județene 
pentru întreținerile pe vară și iarnă s-au făcut și niște economii. Într-adevăr 
acest lucru pe mine m-a bucurat, că într-adevăr se mai pot face și economii, 
nu numai să se plătească în plus. Repet, nu sunt de acord cu plățile care sunt 
făcute peste termen, ce am aprobat data trecută la extraordinara cu 
drumurile. Deci, drumurile trebuiau finalizate în 2022 și suntem în 2023. Noi 
în loc să îi penalizăm, plătim în plus. Sunt niște bani alocați pentru care eu nu 
sunt foarte de acord să se aloce, dar, ca să nu blocăm sau să nu blochez, sau 
votul meu să nu blocheze... primăriile trebuie să-și încaseze banii, că asta 
așteaptă toată lumea la sfârșit de an. D.G.A.S.P.C. așteaptă banii pentru 
persoanele cu dizabilități. Astăzi și acum voi vota  „pentru”  cu foarte-foarte 
mare atenție la tot ce se întâmplă cu bugetul județului. Mulțumesc. 

       

Camelia Tabără: - vicepreședinte 
Mulțumim și noi mult de tot, doamna Calo. Colegii se străduiesc de 

fiecare dată să răspundă la întrebările ridicate în comisie și sperăm la 
ședințele ordinare toate discuțiile și informațiile să fie primite în timp util. 
Mulțumesc mult de tot. 

 

Domnul Scuturici Gheorghe – consilier județean 
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Mulțumesc doamna vicepreședinte. Cum spunea și colega noastră, 
doamna Calo, este un vot oarecum, să zic așa... votul din comisii a fost un 
avertisment pentru executiv, pentru conducere și celor care ne pun proiectele 
nu este prima dată când se întâmplă să fim puși în fața faptului împlinit, să 
nu avem destul timp, să votăm, să zic așa, în necunoștință de cauză, sau 
neaprofundat proiectele de pe ordinea de zi. Într-adevăr acesta este un punct 
important de pe ordinea de zi și nu putem bloca activitatea consiliului 
județean, proiectele europene, banii către primării, dar sper din tot sufletul 
doamna vicepreședinte să nu se mai întâmple asemenea neconcordanțe, să 
zic așa. Termenul pentru studiatul proiectelor de pe ordinea de zi, mai ales 
când avem rectificări, să fie de minim 2-3 zile. Vă mulțumesc și sper că ne 
faceți o promisiune să nu se mai întâmple așa ceva. Vă mulțumesc.  

 

Camelia Tabără: - vicepreședinte 
Mulțumesc și eu mult de tot. Promitem să ne străduim în acest sens. E 

firesc, orice consilier să-și asume votul în cunoștință de cauză. Mulțumesc  
mult de tot. Vă rog să votați.  

Cu 27  de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Sigmirean Doina-

Maria, doamna Ulecan Maria și domnul  Coman Samuel-Leon.)  
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/28058 din 06.12.2023 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.175/2023 privind acordarea de către Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud a stimulentelor financiare elevilor și cadrelor 
didactice din instituțiile de învățământ preuniversitar din judeţul 
Bistriţa-Năsăud pentru performanțele școlare obținute la etapa 
județeană și participarea la etapa națională a Olimpiadelor 
Naționale Școlare și a Olimpiadei Naționale a Sportului Școlar în 
anul 2023 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Nu participă la dezbatere și la vot doi colegi: domnul Filipoiu Augustin-

Florinel și domnul Manea Angelo-Aurelian. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  
Avem vot secret la art.1. Vă rog să votați. 
Cu 22  de voturi „pentru” articolul a fost adoptat. 
Proiectul de hotărâre în întregime, vă rog să-l votați. 
Cu 23  de voturi „pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Sigmirean Doina-

Maria și doamna Ulecan Maria.) 
* 
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Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Mulțumim mult de tot și conform colindului străbun, cele rele să se 

spele, cele bune să se-adune. Mulțumesc mult de tot pentru prezență și 
participare dragi colegi. La revedere! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1445) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 

           VICEPREŞEDINTE,      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
             CAMELIA TABĂRĂ               ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de ___.12.2023 
 
Verificat: Șef serviciu, Borgovan Paul-Ioan ______  
Întocmit: Consilier superior, Ciobanu Mihaela ________ 


